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Protokół Nr XXIX/2016 

z XXIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 grudnia 2016 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XXIX  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 11.00 otworzył 

XXIX  sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia XXIX sesji na sali obrad nieobecni radni: Krzysztof Bandurowicz, Jarosław 

Włodarczyk, Marzena Skwarko. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków w imieniu Burmistrza Strykowa wnioskowała 

o wprowadzenie do porządku obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie projektu 

uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w Przedszkolu Samorządowym w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad XXIX sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 

rok, 

b) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2016, 

c) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w Przedszkolu Samorządowym w Strykowie. 
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     6 .Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków 

na lata 2017-2027 ( wraz z autopoprawką Burmistrza Strykowa), 

b) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2017 rok: 

 przedstawienie projektu budżetu Gminy Stryków  na 2017 rok wraz z autopoprawką 

oraz uzasadnieniem Burmistrza Strykowa, 

 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  budżetu 

Gminy Stryków na 2017 rok, 

 przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w Strykowie do 

projektu budżetu Gminy Stryków  na 2017 rok, 

 jawna debata budżetowa, 

 głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 

2017 rok. 

 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Anna Ślęzak,  

2) Damian Drzewiecki, 

3) Dariusz Dziewulski . 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

12 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących  się. 

 

Ad. pkt. 5 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 

rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

b) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2016, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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0 głosów  wstrzymujących  się  

 

c) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w Przedszkolu Samorządowym w Strykowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

Ad. pkt. 6 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków 

na lata 2017-2027 ( wraz z autopoprawką Burmistrza Strykowa) 

 

Autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2027: 

I.W Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-2027 stanowiącej załącznik Nr 1 

dokonuje się następujących zmian: 

1. Zwiększa się dochody ogółem o kwotę 102.900,00 zł i dotychczasową kwotę 

70.435.060,00 zł zastępuje się kwotą 70.537.960,00 zł, w tym dochody majątkowe – 

dotychczasową kwotę 84.000,00 zł zastępuje się kwota 186.900,00 zł, z tego dotacje i środki 

przeznaczone na inwestycje dotychczasową kwotę 30.000,00 zł zastępuje się kwotą 

132.900,00 zł. 

2. Zwiększa się wydatki ogółem i dotychczasową kwotę 79.955.460,42 zł zastępuje się kwotą 

80.058.360,42 zł, z tego wydatki majątkowe zapisane w wysokości 18.052.635,45 zł 

zastępuje się kwotą 18.155.535,45 zł. 

3. W związku z podjęciem w 2016 roku w m-cu listopadzie i grudniu przez Radę Miejską  

dwóch uchwał zmniejszających o 835.000,00 zł wielkość planowanego do zaciągnięcia 

zobowiązania w formie kredytu długoterminowego tj. z kwoty 6.850.000,08 zł do kwoty 

6.015.000,08 zł dokonuje się aktualizacji długu publicznego i dotychczasową kwotę 

24.371.559,29 zł zastępuje się kwotą 23.536.559,37 zł             (różnica 834.999,92 zł). 

Rozbieżność in minus 0,08 zł wynika z błędnego rozliczenia długu w „wyjściowym” 

załączniku. 

4. Aktualizuje się również spłaty rat kapitałowych, wynikających wyłącznie z tytułu 

zobowiązań już zaciągniętych w niżej wymienionych latach: 

1) 2018 rok – dotychczasową kwotę 3.153.840,08 zł zastępuje się kwotą 2.753.840,08 zł 

(różnica in minus 400.000,00 zł), 

2) 2022 rok – dotychczasową kwotę 2.072.530,90 zł zastępuje się kwotą 1.637.530,90 zł 

(różnica in minus 435.000,00 zł). 

II. W wykazie przedsięwzięć stanowiących załącznik Nr 2 dokonuje się autopoprawki przez 

zwiększenie limitu wydatków na 2017 rok o kwotę 102.900,00 zł (II transza dotacji z 

Ministerstwa Sportu i Turystyki) na dofinansowanie zadania pn „Budowa sali gimnastycznej 

wraz z zagospodarowaniem terenu w Koźlu”. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  
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b) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2017 rok: 

 przedstawienie projektu budżetu Gminy Stryków  na 2017 rok wraz z autopoprawką 

oraz uzasadnieniem Burmistrza Strykowa 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przedstawiając radzie projekt budżetu na 

2017 rok mówił, że jest to kolejny dobry budżet dla Gminy Stryków, rozważnie 

konstruowany, tak aby ze względu na wiele niewiadomych , które mogą pojawić się w trakcie 

następnego roku nie było konieczności ,, zdejmowania ʼʼ z niego zaplanowanych inwestycji. 

Jeżeli w trakcie roku budżetowego 2017 pojawią się możliwości finansowe, możliwe będzie 

wprowadzenie nowych zadań inwestycyjnych do budżetu Gminy. 

Dochody w budżecie na 2017 rok zostały wyszacowane na kwotę 70.537.960,00 zł, w tym: 

1) podatek od nieruchomości – 29.987.215,00 zł – 42,5%, 

2) udziały w podatkach – 12.963.459,00 zł – 18,4%, 

3) subwencja ogólna – 10.777.692,00 zł – 15,3%, 

4) dotacje na cele bieżące, głównie świadczenia rodzinne oraz 500+ -11.693.272,00 zł – 

16,6% 

5) dochody majątkowe – 186.900,00 zł – 0,3%. 

Wydatki w budżecie na 2017 rok zostały wyszacowane na kwotę  80.058.360,42 zł, w tym: 

1)  wydatki bieżące – 61.902.824,97 zł – 77,3%, 

2) wydatki majątkowe – 18.155.535,45 zł – 22,7%. 

Wydatki na poszczególne dziedziny życia społeczno-gospodarczego: 

1) oświata i wychowanie oraz edukacyjna opieka wychowawcza – 27.066.155,09 zł – 

33,8%, 

2) pomoc społeczna i rodzina -  14.389.605,00 zł  -18,0%, 

3) gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 11.097.185,32 zł – 13,9%, 

4) administracja publiczna – 6.440.253,00 zł – 8,0%, 

5) transport i łączność – 5.466.690,19 zł – 6,8%, 

6) kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 5.170.074,80 zł – 6,5%. 

Spłata długu wraz z odsetkami – 4.097.840,08 zł – 5,8%. 

Prognozowany dług publiczny na dzień 31.12.2017r. - 23.536.559,37 zł –  

33,4% planowanych dochodów budżetu. 

Deficyt budżetu – 9.520.400,42 zł, sfinansowano: 

- wolnymi środkami wypracowanymi na koniec 2015r. – 3.435.578,00 zł, 

- kredytem długoterminowym – 6.084.822,42 zł.  

Autopoprawki do projektu budżetu na 2017 rok: 

I.Zwiększa się plan dochodów o kwotę 102.900,00 zł w związku z przyznaną dotacją z 

Ministerstwa Sportu i Turystyki z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów budowy sali 

gimnastycznej wraz z zagospodarowaniem terenu w Koźlu – Dz. 801, rozdz. 80101 § 6260.  

Plan dochodów w Dz. 801 po uwzględnieniu powyższej kwoty wynosi 1.520.091,00 zł, w 

tym rozdz. 80101 – 120.395,00 zł. Ogółem dochody zaplanowano w wysokości 

70.537.960,00 zł. 
II. W związku z przyznaną dotacją celową aktualizuje się limit wydatków o kwotę 102.900,00 

zł  z przeznaczeniem na finansowanie zadania inwestycyjnego „Budowa sali gimnastycznej 

wraz z zagospodarowaniem terenu w Koźlu. Łączny limit wydatków w Dz. 801 wynosi kwotę 

26.237.956,09 zł, w tym w rozdz. 80101 – 11.685.036,00 zł. Również aktualizuje się 

załącznik Nr 7 – Planowane wydatki majątkowe na 2017 rok i dotychczasową kwotę ogółem 
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18.052.635,45 zł zastępuje się kwotą 18.155.535,45 zł, w tym aktualizuje się limit wydatków 

w Dz. 801 i rozdz. 80101 o kwotę 102.900,00 zł – „Budowa sali gimnastycznej wraz z 

zagospodarowaniem terenu w Koźlu”. 

III. W związku z otwarciem ofert na świadczenie usług monitoringu w latach 2017-2019 na 

rok 2017 zwiększa się limit wydatków o 51.245,00 zł – Dz. 754, rozdz. 75495. Wydatki po 

zmianie w Dz. 754 zaplanowano w wysokości 900.695,09 zł, w tym rozdz. 75495 – 

233.645,00 zł. Jednocześnie proponuje się zmniejszyć limit wydatków o 51.245,00 zł na 

świadczenie usług przewozu osób w ramach komunikacji gminnej. Po zmianach limit 

wydatków w Dz. 600 zaplanowano w wysokości 5.466.690,19 zł, w tym rozdz. 60004 – 

998.755,00 zł. Informuję, iż w wyniku otwarcia ofert na świadczenie usług przewozu osób, 

gdzie wpłynęły 3 oferty, wartość jest niższa niż zaplanowany limit wydatków w wysokości 

300.000,00 zł. Po autopoprawce limit wydatków będzie wynosił 248.755,00 zł. 

 Uwzględniając powyższe zmiany dokonuje się autopoprawek w części opisowej 

dotyczącej dochodów jak i wydatków. 

IV. W treści uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2017 rok dodaje się 

w § 7 zapis o treści: 

„Określa się kwotę wydatków przypadających do wypłaty w 2017 roku z tytułu poręczenia 

udzielonego przez gminę w wysokości 47.432,00 zł” (uwaga RIO). Dotychczasowa treść § 7 

jest § 8 itd.   

 

 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  budżetu 

Gminy Stryków na 2017 rok, 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków w imieniu Burmistrza Strykowa 

przedstawiła Radzie Miejskiej w Strykowie  Uchwałę Nr I/186/2016 z dnia 29 listopada 2016 

r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii 

dotyczącej projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na 2017 rok.  

 

 przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w Strykowie do 

projektu budżetu Gminy Stryków  na 2017 rok, 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie do projektu budżetu  Gminy Stryków  na 2017 rok wypracowaną na posiedzeniu 

Komisji Budżetu w składzie  poszerzonym o przewodniczących stałych Komisji rady w dniu 

12 grudnia 2017 roku. 

 

 jawna debata budżetowa, 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie obrad. 

 głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 

2017 rok. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały z autopoprawką:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

Ad. pkt. 7 Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował rade, że 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Łodzi przesłał radzie Raport o stanie 

środowiska w województwie łódzkim w 2015 roku. Z raportem można zapoznać się w biurze 

rady. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zwrócił się z następującymi 

pytaniami do Burmistrza Strykowa: 

1) kiedy zostanie zainstalowany licznik energii aby włączyć oświetlenie uliczne w 

Zelgoszczy? 

2) czy są postępy w pracach zmierzających do zakupu działki za Hotelem 500? 

3) w związku ze złożonym wnioskiem do Pani Prezydent Łodzi przez mieszkańca Gminy 

Stryków, dotyczącym poszerzenia granic Łodzi kosztem terenów Gminy Stryków i 

Gminy Nowosolna, gdzie ruszyła procedura administracyjna w tej sprawie – czy 

Burmistrz posiada oficjalną wersję toczącej się tej  sprawy? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział: 

1) wspólnie z zakładem energetycznym w szybkim tempie realizujemy inwestycje 

oświetleniowe, natomiast długo trwają uzgodnienia przyłączenia inwestycji do sieci , 

sprawy dokumentacyjne, co bulwersuje zarówno mieszkańców jak i nas 

samorządowców.  

Pani Grażyna Popczyńska w uzupełnieniu wypowiedzi Burmistrza dodała, że dzień przed 

Wigilią  były wysłane ostatnie pisma z naszej strony  do firmy Enea w sprawie porozumienia 

tej  firmy z Dystrybucją Łódź. Mamy nadzieję, że wszystkie formalności już zostały 

dopełnione  między firmami ,a dotyczyły korespondencji firmy Enea i Dystrybucji Łódź bez 

naszego udziału. Nie potrafię określić na dzień dzisiejszy terminu. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział: 

2)  odbyły się rozmowy z firmą Schell dotyczące zakupu działki przez Gminę. 

Zaproponowaliśmy z naszej strony kwotę zakupu. Działka jest wyceniona przez 

rzeczoznawcę , do końca roku firma ma nam udzielić odpowiedzi w sprawie zakupu. 

3) odnośnie wystąpienia mieszkańca Gminy Stryków o poszerzenie granic Łodzi, że jest 

zaskoczony pomysłem, nie mniej jednak sprawa toczy się poza naszą oficjalną wiedzą 

a dotyczy terenu aż do ronda w Sosnowcu. Wystosujemy oficjalne zapytanie do Pani 

Prezydent Łodzi odnośnie uruchomienia procedury opiniowania na ten złożony 

wniosek. 

 

Ad. pkt. 8 Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radny Karol Lenart mówił o następujących sprawach: 

1) w Warszewicach na odcinku drogi od posesji Pana Strzeleckiego do posesji Pana 

Szczepaniaka nie świecą się lampy oświetlenia ulicznego, 

2) w rejonie Niesułkowa po kilka razy  w ciągu dnia zdarzają się krótkie, dwuminutowe 

przerwy w dostawie prądu. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że przesyłowe linie energetyczne są stare i należy 

dopingować energetykę aby je modernizowała. Podobne sytuacje jak te , o których mówił 

radny Lenart zdarzają się również w rejonie Ługów i Dobieszkowa. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że najlepiej byłoby zaprosić 

przedstawicieli energetyki na komisję lub jedną z sesji rady aby przedstawili nam plan 

remontów sieci energetycznej na naszym terenie. 

Pan Witold Śliwkiewicz sołtys wsi Bratoszewice pytał, czy w 2017 roku będzie 

modernizacja ośrodka zdrowia w Bratoszewicach a zwłaszcza wymiana okien? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że będą prowadzone remonty 

ośrodków aby budynki nie odbiegały stanem technicznym od ośrodka zdrowia w Strykowie.  

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle mówił, że północna strona Gminy Stryków nie ma 

dostępu do Internetu, sygnał jest bardzo słaby, w związku z tym firmy nie chcą podpisywać 

umów na świadczenie usług dostarczania internetu.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że Gmina będzie prowadziła 

rozmowy dotyczące zaopatrzenia w Internet dla całego naszego obszaru. Pewne prace w 
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sensie rozmów już się rozpoczęły, a jak pojawi się możliwość pozyskania środków 

pozabudżetowych będziemy przystępować do realizacji. 

 

Ad. pkt. 9 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków( K.U. i W.)  powołanej na XXIX sesji 

RM radny Damian Drzewiecki poinformował, że K.U. i W. na posiedzeniu w dniu 29 grudnia 

2016 roku nie przyjęła wniosków i  odczytał  protokół   sporządzony  przez Komisję. 

Głosowanie nad protokołem  K.U. i W.: 

Głosowanie: 12 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów  wstrzymujących się 

Przed zamknięciem obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie Burmistrz 

Strykowa oraz Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie złożyli wszystkim zebranym na 

sali obrad życzenia noworoczne. 

Ad. pkt. 10 Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 10.50 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,,zamykam dwudziestą dziewiątą  sesję Rady Miejskiej w 

Strykowie ˮ.  

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak 

 

 

 

Przewodniczący                  

Rady Miejskiej w Strykowie                               

Paweł Kasica 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


